



# شهادة المشاركة

## Certificate of Participation

This is confirm that:

Mr: BAGHOURA MOHAMED SEDDIK

Have Participated in the first international scientific conference with the standard ISBN numbering on: **The Arabic Language in the Age of Digitization and Translation**, organized by Democratic Arab Center for Strategic, Political & Economic Studies in Berlin, Germany and in cooperation with the University of Benghazi - Libya, the University of Ibb - Yemen, College of Education for Human Sciences, University of Mosul Iraq, Democratic German Center for MENA Studies & Training, Berlin, Germany, and held on November 17 and 18, 2023 in Berlin, Germany, with a research paper :

يثبت بموجب هذه الشهادة أن:

السيد(ة): أ.د. محمد المديق بغورة

شارك في المؤتمر الدولي العلمي الأول ذو التقييم المعياري ISBN حول : **اللغة العربية في عصر الرقمنة والفعل الترجمي**, المنظم من طرف المركز الديمقراطي العربى للدراسات الإستراتيجية والسياسية والإقتصادية ويتعاون مع جامعة بنغازي ليبيا، جامعة إب اليمن، كلية التربية للعلوم الإنسانية، جامعة الموصل العراق، Demokratisches Deutsches Zentrum für MENA-Studien, Berlin, Deutschland, والمنعقد يومي 17 و18 تشرين الثاني-نوفمبر 2023 ببرلين-المانيا، بورقة بحثية موسومة ب:

الترجمة بين التأصيل الفكري ومخاطر صرفية الأداء

University of Mosul, Irak



University of Benghazi - Libya,



University of Ibb - Yemen



Democratic German Center  
for MENA Studies & Training -  
Berlin, Germany



Democratic Arab Center for  
Strategic, Political & Economic  
Studies in Berlin, Germany

